
Læserbrev 

Udfordring med infrastrukturen 

Guldbæk – Svenstrup – Aalborg og retur tak! 

Det er med stor tilfredshed, at et stort flertal i Teknik- & Miljøudvalget i Rebild Kommune – bestående af 

Thomas Simoni, Jeppe Ugilt, Ole Frederiksen fra Venstre og Rasmus Rask fra Den Sociale Fællesliste 

(desværre med Socialdemokratiet på sidelinjen) – vil undersøge muligheden for direkte busafgange fra 

Guldbæk mod Godthåb, Svenstrup og Aalborg.   

Det er frustrerende, at en kommunegrænse kan spænde ben for etablering af netop sådan en forbindelse 

fra Guldbæk mod Aalborg – som både tids- og miljømæssigt giver rigtig god mening. 

Mange Guldbæk-borgere er orienteret mod Aalborg – det gælder både når det drejer sig om arbejde, skole, 

studie- og fritidsmuligheder. Da forbindelserne til og fra Aalborg er så ringe, er det ofte ingen anden vej for, 

end at køre via Støvring, for derefter at køre nordpå igen. Det virker ikke logisk, når en direkte forbindelse, 

rent fysisk, ligger lige til højrebenet. 

- I Venstre er jeg sikker på, at vi vil holde fast i forhandlingen om denne fremtidige kollektive trafikmulighed 

for Guldbæk, slutter Anna Oosterhof. 

 


